
PROTOKÓŁ NR 2/07

z posiedzenia Komisji Zdrowia i Opieki Społecznej,

które odbyło się 23 lutego 2007 roku

w Biurze Rady Miejskiej.

Ad. 1 Posiedzenie rozpoczęło się o godzinie 15:30. Uczestniczyli w nim  (załącznik nr 1):

Członkowie Komisji:

1. Henryk Płoński – Przewodniczący,

2. Tadeusz Bierowski,

3. Andrzej Machnica,

4. Tomasz Nowicki.

Nieobecna usprawiedliwiona: Ewa Pędziwiatr.

Zaproszone osoby:

5. Mirosław Górecki – Burmistrz Miasta,

6. Janusz Palmerski – Kierownik Przychodni Rejonowej w Kowarach.

Porządek obrad:

1. Otwarcie posiedzenia.

2. Przygotowanie planu pracy Komisji na 2007 rok.

3. Wydanie opinii w sprawie propozycji Firmy APH Electonics – Centrum Badania Słuchu dotyczącej 

przeprowadzenia bezpłatnego badania słuchu dla mieszkańców (załącznik nr 2). 

4. Sprawy różne.

Ad. 2 Członkowie Komisji ustalili, iż zagadnienia, którymi należy się zająć w 2007 roku to:

1.  Sytuacja Przychodni Miejskiej w Kowarach.

2. Analiza współpracy służb medycznych działających na terenie Kowar z Urzędem Miejskim w Kowarach.

3. Wystąpienie do p. Kawałek, Dyrektor Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej, z prośbą o dostarczenie 

raportu  dotyczącego  stanu,  liczby  i  struktury  wiekowej  osób  objętych  opieką  MOPS.  Dokonanie  analizy 

niniejszego raportu.

4. Wyznaczenie nowej siedziby MOPS (luty/maj).

5. Nawiązanie współpracy oraz zorganizowanie spotkania z Komisją Ochrony Zdrowia, Pomocy Społecznej, 

Bezpieczeństwa i Porządku Publicznego Rady Powiatu Jeleniogórskiego.

6.  Współpraca  z  Dyrektorami:  Przedszkola,  Szkół  oraz  Przychodni:  CITO-MED,  SP ZOZ Kowary  w celu 

poznania najczęściej występujących zagrożeń, po to, by określić politykę zdrowotną Urzędu Miejskiego – na 

podstawie ankiety przygotowanej przez Komisję.

Ad.  3  Komisji  zaakceptowała  propozycję  Firmy.  P.  Palmerski  wyraził  zgodę  na  udostępnienie 

pomieszczenia  w  siedzibie  Przychodni  oraz  na  prowadzenie  zapisów chętnych osób –  zajmie  się  tym p. 

Wiesława Pacak.

Natomiast  p.  Płoński  zobowiązał się do rozwiezienia plakatów informujących o szczegółach związanych z 
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przeprowadzeniem badań.

Ad. 4 Uznano, iż priorytetową sprawą jest kwestia zaadaptowania budynku przy ul. Zamkowej na 

potrzeby Przychodni przez Starostwo Powiatowe. Postanowiono spotkać się – w celu omówienia tej kwestii – 

z Członkami Komisji Ochrony Zdrowia, Pomocy Społecznej, Bezpieczeństwa i Porządku Publicznego Rady 

Powiatu Jeleniogórskiego. 

Burmistrz  –  po  skontaktowaniu  się  z  p.  Markiem  Śmietaną,  Przewodniczącym  niniejszej  Komisji  – 

poinformował, iż temat ów zostanie poruszony na posiedzeniu, które odbędzie się 27 lutego oraz na Sesji 1 

marca. Następnie p. Śmietana skontaktuje się z Burmistrzem w celu zorganizowania spotkania z kowarskimi 

Radnymi. 

Jako  że  nie  było  więcej  spraw  wymagających  omówienia,  Przewodniczący  Komisji  zamknął 

posiedzenie o godzinie 16:45.

Protokołowała:                                                                                                   Przewodniczący Komisji

Sylwia Wątroba                                                                                               Zdrowia i Opieki Społecznej
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